



合約編號：HY/2018/08 - 中九龍幹線 - 中段隧道
何文田隧道爆破工程竣工通告

致各位居民:

謹通知各位居民，位於何文田區內的「中九龍幹線中段隧道爆破工程」將於 2023 年 3 月中完成。此後，工程團隊將會停止向各位居民派發相關的「爆破工程時間表」。

工程團隊會於隧道內繼續進行- 襯砌安裝工程，而何文田工地(位於佛光街與忠孝街交界) 會繼續進行 - 何文田通風大樓地基工程。相關工程預計於 2024 年第二季完成。在完成相關工程後，本合約將會把工地交付予中九龍幹線-大樓及機電工程合約，以興建「何文田通風大樓」及相關的機電、屋宇裝備及消防系統等安裝工程。

在此感謝各位居民對本工程的支持及理解。如有查詢，請致電 24 小時工程熱線 6313 0900。

合約編號 HY/2018/08
中九龍幹線-中段隧道
駐工地工程團隊
2023 年 3 月 13 日



Contract No. HY/2018/08 – Central Kowloon Route – Central Tunnel

Notice of Completion of Blasting Works at Ho Man Tin

Date 13 March 2023

Dear Residents,

Please be informed that the blasting operation for "Central Kowloon Route Central Tunnel" in Ho Man Tin District will be completed in mid of March 2023. The project team will cease distributing relevant "Blasting Schedule" to the residents thereafter.

The project team will continue to carry out the concrete lining works at deep tunnel and the foundation works for Ho Man Tin Ventilation Building (HMTVB) at Ho Man Tin Site (j/o Fat Kwong Street and Chung Hau Street), which are anticipated to be completed in the second quarter of 2024. Upon completion of the works, the site would be handed over to Central Kowloon Route - Buildings, Electrical and Mechanical Works contract for the construction of the HMTVB and associated works for E&M, building services and fire services systems.

Thank you for your understanding and support to our works. Should you have any queries, please feel free to contact our 24-hr project hotline at 6313 0900.

Project Team of Contract No. HY/2018/08

Central Kowloon Route

Central Tunnel